



Situé au cœur de la rue du Mail, à Paris, Peninsula Interiors est une adresse incontournable pour les professionnels de la décoration haut de gamme. Le showroom propose une sélection exclusive de marques prestigieuses — Alfonso Marina, Arteriors, Baker-McGuire, Bernhardt, Boyd Lighting, Tom Faulkner, Venini, et Visual Comfort. Alliant excellence artisanale et élégance intemporelle, Peninsula Interiors incarne une vision distinctive du design — où tradition et modernité coexistent en parfaite harmonie. L'entreprise collabore avec des architectes de renom en Europe, au Moyen-Orient, en Asie, et en Afrique, partageant un engagement pour l'excellence créative.

Located in the heart of the Rue du Mail, in the center of Paris, Peninsula Interiors has become a key destination for high-end interior design professionals. The showroom curates a refined selection of prestigious brands — Alfonso Marina, Arteriors, Baker-McGuire, Bernhardt, Boyd Lighting, Tom Faulkner, Venini, and Visual Comfort. Combining craftsmanship excellence and timeless elegance, Peninsula Interiors embodies a distinctive vision of design — where tradition and modernity coexist in perfect balance. The company collaborates with leading architects across Europe, the Middle East, Asia, and Africa, sharing a commitment to exceptional quality and creative excellence.



PENINSULA
INTERIORS

Marc Drillon • +33 (0)6 75 61 68 10 • mdrillon@peninsulainteriors.fr
peninsulainteriors.fr

